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Uprzejmie informuję, ^ifńa sesji Rady Miejskiej w dniu 23 lutego 2017 r. w

punkcie „Zapytania, wolne wnioski i oświadczenia radnych" radny Piotr Sak

przedstawił problem występujący w Szkole Podstawowej Nr 3. Radny zaprezentował

prośbę Pani Magdaleny Biczak pełniącej funkcję Przewodniczącej Rady Rodziców przy

Szkole Podstawowej Nr 3 - „odnośnie sposobu doręczania kor^spondencji z Urzfdu Miasta. Tu

są dwie kwestii —jakby indywidualna i bard^iej ogólna. ^ierws^a kwestia dotyc^y pr^eka^ywania
listów kierowanych z Ur^^du Miasta Tarnowa na ręce Pr^ewodnic^ącej — tutaj chciałbym uzyskać

informacje: było wystosowane przez, Urząd Miasta Tamowa pismo datowane na dzień 19 stycznia

2017 r., zwrócenie sie do Pani Przewodniczącej o przedstawienie dwóch osób, które bidą brały udział

jako przedstawiciele Rady R^dziców w konkursie na dyrektora szkoły. Oczywiście tutaj te osoby

miały być wybrane. I z tego, co mi tutaj przedstawiono przęzPaniąPrzewodniczacą, ta dokumentacja

w jakimś stopniu została „przęleżąkowana". Dlatego też chciałbym uzyskać konkretną informacje:

kiedy Urz_ąd Miasta Tarnowa wystosował pismo? Kiedy to pismo trafiło do szkoły? I kiedy zostało

przekazane Pani Przewodnicz^cej? To jest jakby kwestia in casu.

' ' A teraz mnie przy okazji interesuje druga kwestia - mamy świadomość, Żęj>Ż?^ S1 kierowane

t   korespondencje do Rady Rodziców, to pytanie podstawowe jest takie: na jakiej podstawie sekretariat

•  szkoły odbiera -generalnie - taką korespondencji? Mimo ws^ystko sekretariat nie jest do obsługi (co
do zasady) Rady Rodziców. 1 pytanie, na jakiej podstawie odbiera sie tą korespondencje, jeżęH na

pr^ykład nie ma jakichś pełnomocnictw w tym zakresie? Zęby tutaj ewentualnie zastanowić sie. nad
••' wprowadzeniem takich rozwiąż^* ^re umożliwią w sposób właściwy dostarczanie korespondencji -

1 bez żądnych wątpliwości, zf one trafią w terminie niezwłocznym do adresata. Dlatego chciałbym w
i tym zakresie uzyskać kompleksową informacje. Ewentualniejak Pan Prezydent zamierza rozwiązać

' tego typu sytuacje?"
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W odpowiedzi na Pana wnioski złożone na sesji Rady Miejskiej w Tarnowie w dniu 23.02.2017 r.
w sprawie przekazania korespondencji z Urzędu Miasta Tarnowa do Rady Rodziców przy Szkole

Podstawowej Nr 3 w Tarnowie niniejszym informuję:

1. W dniu 19 stycznia 2017 r. zostało wystosowane pismo do Rady Rodziców Szkoły Podstawowej
Nr 3 w Tarnowie znak: WED.2111.19.2017 z prośbą o podanie nazwisk przedstawicieli w/w

rady w związku z zamiarem przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Szkoły

Podstawowej nr 3 w Tarnowie oraz konieczno^cią ustalenia przez Prezydenta Miasta Tarnowa

imiennego składu komisji konkursowej. Dane dotyczące przedstawicieli Rady Rodziców zgodnie
z pismem należało przekazać do Wydziału Edukacji Urzędu Miasta Tarnowa w terminie do dnia

8 lutego 2017 r. W dniu 20 stycznia 2017 r. pismo to zostało przekazane do siedziby Rady

Rodziców jakim jest Szkoła Podstawowa Nr 3 w Tarnowie ul. Kopernika 10 a odpowiedź na
pismo podpisana przez przewodniczącą Rady Rodziców Panią Magdalenę Biczak wpłynęła
w dniu 26 stycznia 2017 r. do Wydziału Edukacji Urzędu Miasta Tarnowa - 14 dni przed

wymaganym terminem składania pism dotyczących delegowania przedstawicieli do komisji
konkursowej. Nie mogę zgodzić się z zarzutem, że korespondencja została „przeleżakowana",

jak twierdzi pan w swoim wniosku, bowiem jak widać z powyższego, korespondencja została

szybko przekazana przewodniczącej Rady Rodziców a sprawa została zakończona po 6 dniach

od momentu przekazania jej do siedziby szkoły.
2. Przy organizowaniu konkursów na dyrektorów szkół i placówek oświatowych korespondencja

do Rad Rodziców zawsze kierowana jest na adres danej szkoły lub placówki. Nie oznacza to,

że jej sekretariat jest do obsługi Rady Rodziców, jedynie przekazuje korespondencję
przewodniczącemu Rady Rodziców, gdyż niestety organ ten nie ma ustalonych godzin

urzędowania ani osób do odbioru korespondencji. Pisma, które z Urzędu Miasta Tarnowa
kierowane są do Rady Rodziców zawsze skutecznie i terminowo docierają do adresata.

Pan Piotr Sak
Radny Rady Miejskiej
w Tarnowie

Tarnów, dnia 9 marca 2017 r.
Znak: WED.0003.4.2017

Prezydent Tarnowa
Roman Ciepiela


